
Nuvarande omklädningsrum är inte tillräckligt stor. Det är enbart vi som använder omklädningsrum 5 och 6.
Det är enbart en gips skiva som står i mellan dessa två omklädningsrum. Vi vill gärna ta bort väggen i mellan 
och göra det till ett stort omklädningsrum. 



Vi har senaste åren arbetat hårt för att skapa en sammanhållning, och ge tro om framtiden för närområdet. Vi 
har lyckats med att avancera i seriesystemet tre år i följd. Vi har en vision om att skapa en omklädningsrum 
till våra killar där dem ska känna en professionell miljö, och på så sätt påverka deras beteenden till att 
fortsätta höja sig och vara seriösa i allt som dem gör. 



Senaste åren har vi fått mer uppmärksamhet både i media och av människorna i närområdet. Vi har i snitt 
300 personer i publiken varje match. Därför behöver vi skapa bättre förutsättningar för säkerheten och ha 
staket som tydligt markerar vart gränsen går för publiken. Behövs även en till läktare för att kunna hänvisa 
publiken till avsedd plats. Nuvarande platser räcker inte till. 
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Vi fick nya bås inför förra säsongen, men dessa fyller inte sitt syfte. Vi behöver klä in dem med väggar som 
skyddar mot vind och regn. 



Vi vill ändra publik entrén till andra sidan, så att nuvarande entré används enbart till spelare och 
lagmedlemmar. 
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Flytta denna
skylt till andra

sidan



Vi vill förstärka och hänvisa publiken till nya publik entrén med hjälp av en skylt på staketet runt basket 
planen.  



Som alla andra anläggningar skulle även vi vilja ha en resultattavla.


